
EPÜ juhatuse koosolek 20.09.2014 kell 20.00
Tabasalus

Osalesid: Harry Illak, Andres Avarand, Kaido Kivi, Riho Sild, Bert Langeler ja Valdo Rüütelmaa.

Puudus: Peeter Änilane 

1. EPÜ juhatuse muudatus
Otsus: Seoses Jüri Takjase surmaga uueks juhatuse liikmeks arvata valimistel järgmise häälte arvu 
kogunud - Riho Sild. Teha muudatus äriregistris.
Riho Sild arvata välja revisjonikomisjoni koosseisust. Revisjonikomisjon jääb kahe liikmeliseks – 
Toomas Peterson (esimees) ja Triin Viljus. 

2. Eesti Puhkpillimuusika Ühingu logo.
Harry Illak: EPÜ logo tuleks ülevaadata. Logol on tähed asetatud ebaühtlaselt ja kujundit on kasutatud 
Coreli programmist. Peaksime sellega tegelema.
Otsus: Eesti Puhkpillimuusika Ühingu logo tuleb uuesti teha, soovitavalt eelmisega sarnane.

3. Eesti Puhkpillimuusika Ühingu juhatuse liikmete ligipääs pangale.
Illak: Kõik EPÜ juhatuse liikmed peaksid saame ligipääsu pangale, kuna kõik vastutavad. Sularaha 
liikumist peab täpsustama.
Otsus: Kõigile Eesti Puhkpillimuusika Ühingu juhatuse liikmetele teha juurdepääs pangakontole. 
EPÜle tuleb osta tšekiraamat ja vajadusel kasutada.

4. EPÜ suveüritused.
2014 aasta laulupidu – Laulupeojuhid käisid koos ja sellest tuleb dokument, mis läheb üles kodulehele. 
Halinga puhkpillipäevad – ülevaate teeb Kaido Kivi
Nõmme Pasunapäevad – rahade liikumisest ülevaade juhatusele (Valdo Rüütelmaa)
Rakvere saksofonipäevade kohta küsida ülevaade Olavi Kasemaalt.
Kunda saksofonipäevade kohta küsida ülevaade Maiu Küngaselt.
Pühajärve Puhkpillipäevad – ülevaate koostab Bert Langeler
Suure-Jaani trompetipäevad – ülevaate teeb Aavo Ots
Eesti Saarte Noorte Puhkpilliorkestri õppelaager Hiiumaal – ülevaade Valdo Rüütelmaa
Lõuna-Eesti Noorte Puhkpilliorkestri laager Võrus – ülevaade Valdo Rüütelmaa
Eesti Noorte Puhkpilliorkestri laagri ülevaade – Sirly Illak (teatab Harry Illak)
IV Eesti Noorte Orkestrijuhtide Konkurss – oli läbiviidud heal tasemel. Väike kokkuvõte, mis oli hästi, 
mida teha paremini (Valdo Rüütelmaa) 
Otsus: Väljatöötada reglement EPÜga seotud üritustest. Väljakuulutada soovijatele, kes soovivad 
EPÜga üritusi siduda. Algatada järgmise aasta tegevuskava.

5. EPÜ juhatuse tööjaotusest.
H. Illak: Orkestritekonkursil peab olema selge lähenemine ja läbimõeldud reglement.
Kuidas EPÜ orkestrid tunneksid end rohkem ühingu liikmetena?
Andres Avarand: Kui on suurem teema võib juhatus kokku tulla ka ainult ühte teemat arutama.
H. Illak: Peame jagama teemad nii, et igat teemat keegi juhib ja samas on koostöö kõigi vahel.
Kaido Kivi: Võiksime oktoobrikuu jooksul genereerida uusi teemasid.
H. Illak: See kes genereerib võtab teema ka hiljem kokku.
Kaido Kivi: Ettepanek kehtestada ühtne liikmemaks.
Valdo Rüütelmaa: Orkestrid on väga erinevad ja majandamine ning rahaline seis erinev. Raske ühtset 



süsteemi kehtestada. 
Otsus: Teemad jagunevad:
Andres Avarand – liikmelisus, liikmemaksud
Kaido Kivi – konkursid
Riho Sild – arendustegevus
Bert Langeler - brändi väljatöötamine
Harry Illak – tegevuskava

6. Selleks aastaks võetud ülesannete hetkeseisust.
Balti Puhkpillikool toimub.
CISM Viljandis toimub. CISMi toimumisest teavitada kõiki EPÜ liikmeid.
Kaido Kivi: Teha eelregistreerimine CISMile, et ennast tutvustada.
Veel tulemas VOP Viljandis ja ENPO laager.
H. Illak: Kodulehekülge peaks täiendama.
Otsus: Harri Illak paneb kokku teate, et kõik EPÜ liikmed, kes on huvitataud võivad tulla 
Viljandisse CISMi konverentsile.

7. Igal ühel oma pill projektist.
Harry Illak: Riigikantselei alustas projekti – Igal ühel oma pill. Dokumendi tutvustus H. Illaku poolt.
Andres Avarand: Väga ebaselge dokument.
H. Illak: Kui palju meil on põhi- ja gümnaasiumiealisi noori, kes pilli mängiksid? Alusdokumendis on 
koostööpartneriks märgitud EPÜ, mis tagab meile asjade käigust informeerituse.
Otsus: Harry Illak informeerib juhatust asjade käigust. 
 

Koosolekut juhatas: Harry Illak

Protokollis: Valdo Rüütelmaa
 

  
 


